
                                                                         Zápisnica 

zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

v Bohdanovciach nad Trnavou konaného 07. 02. 2025 

_______________________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní poslanci: Bc. Monika Kovárová,   JUDr. Andrej Adamec, Ing. Tomáš Doboš, Josef Filip Kozoň,  

       Ivan  Palšovič, Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák – 7 

Ospravedlnení:    Peter Mračka, Mgr. Juraj Janček, PhD. – 2 

 

Poznámka  - o Uznesení č. 5/2025 poslanci rokovali priebežne ale schvaľovacím procesom prešlo až na 

záver rokovania  - to znamená, že ho schvaľovali všetci prítomní poslanci v počte 7. 

 

Ad. 1.   Starosta obce po prezentácii poslancov skonštatoval, že OZ je uznášania schopné a privítal prítomných  

poslancov a hostí na spoločnom rokovaní a oboznámil ich s programom rokovania OZ, ktorý bol zverejnený 

na úradnej tabuli  a na webovom sídle obce formou Pozvánky na OZ dňa 31.01.2025.  

Uznesenie č. 1/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní  schvaľuje: 

Program rokovania /návrh/: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Informácie o  plnení prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie  poslancov 

4. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

5. Správa hlavnej kontrolórky obce za rok 2024 

6. Správa hlavnej kontrolórky obce na základe zákona  č. 137/2023 Z. z. za rok   2024  

7. Rozpočtové opatrenie Obce Bohdanovce nad Trnavou 

8. Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ Bohdanovce nad Trnavou 

9. Žiadosti a rôzne 

10. Informácie starostu obce 

11. Ukončenie zasadnutia OZ, záver 

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič, Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, Ing. Tomáš Doboš - 5 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 

 

Ad. 2.  Starosta obce predniesol poslancom návrh členov návrhovej komisie a určil overovateľov zápisnice  

a zapisovateľa zápisnice zo zasadnutia OZ dňa 07.02.2025.  

Uznesenie č.2/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní: 

I. schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Ivan Palšovič a Ing. Tomáš Doboš 

II. berie na vedomie určenie starostom obce: 

a) overovateľov zápisnice: Miroslav Sučák a Miroslav Nádaský 

b) zapisovateľa zápisnice: Ing. Elena Marešová 

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič, Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, Ing. Tomáš Doboš - 5 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 

 

Ad. 3.   Starosta obce skonštatoval, že všetky prijaté uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ vstúpili  



do platnosti alebo sú v štádiu riešenia.  Interpeláciu nevyužil žiadny z poslancov. Poslanec Josef Filip Kozoň 

požiadal starostu obce aby zviditeľnil pripravované akcie komisie ŽP a ochrany zdravia občanov dňa 

15.02.2025 a 15.03.2025, za účelom súčinnosti občanov pri strihaní stromov a kopaní jám na nadchádzajúcu 

výsadbu novej zelene. 

 

Uznesenie č. 5/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní berie na vedomie: 

1. Informáciu o  plnení prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie 

poslancov OZ. 

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,  Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, JUDr. Andrej Adamec, Bc. 

Monika Kovárová, Ing. Tomáš Doboš - 7 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 

 

Ad. 4.  Starosta obce skonštatoval, že na OcÚ neboli zaregistrované žiadne pripomienky ani dopyty od občanov. 

Na dotazy rodičov, ktoré sa týkali prestavby ZŠ, starosta obce odpovedal na rodičovskom združení zvolanom 

z  dôvodu  vyjasnenia si celkovej situácie, ktorá vznikla ako následok  prebiehajúcich prác. 

Poslanci vzali túto informáciu na vedomie.  

Uznesenie č. 5/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní berie na vedomie: 

2. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,  Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, JUDr. Andrej Adamec, Bc. 

Monika Kovárová, Ing. Tomáš Doboš - 7 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 

 

Ad. 5. Hlavná kontrolórka PhDr. Zlatica Opáleková obce informuje o vykonanej kontrole vždy na  

nadchádzajúcom zasadnutí OZ. Správa hlavnej kontrolórky obce za rok 2024   bola celkovým zhrnutím jej  

činnosti za rok 2024. Nik z prítomných poslancov nemal k prednesenému materiálu pripomienky. 

Uznesenie č. 5/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní berie na vedomie: 

3. Správa hlavnej kontrolórky obce za rok 2024 

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,  Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, JUDr. Andrej Adamec, Bc. 

Monika Kovárová, Ing. Tomáš Doboš - 7 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 

 

Ad. 6.  Hlavná kontrolórka obce musí podľa Zák. č.137/2023 Z. z. urobiť každoročne kontrolu prevodov 

nehnuteľného majetku obce. V roku 2024 Obec Bohdanovce nad Trnavou neuskutočnila žiadne prevody 

nehnuteľného majetku  nad 20 000,-€, z tohto dôvodu neprišlo k zákonnému dôvodu vykonať kontrolu. 
Uznesenie č. 5/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní berie na vedomie: 

4. Správa hlavnej kontrolórky obce na základe zákona  č. 137/2023 Z. z. za rok   2024  
Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,  Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, JUDr. Andrej Adamec, Bc. 

Monika Kovárová, Ing. Tomáš Doboš - 7 



- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 

 

 

Ad. 7.  Ekonómka obce Beáta Izakovičová vysvetlila poslancom  dôvody úprav rozpočtu dňa 30.12.2024. Išlo 

o dorovnanie príjmov a výdavkov, zapracovanie transferov a úpravu jednotlivých položiek podľa skutočného 

stavu.  

Uznesenie č. 5/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní berie na vedomie: 

5. V súlade so zákonom č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách Rozpočtové opatrenia Obce 

Bohdanovce nad Trnavou č. 17/2024  

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,  Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, JUDr. Andrej Adamec, Bc. 

Monika Kovárová, Ing. Tomáš Doboš - 7 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 

 

Ad. 8.  Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Lucia Plaštiaková vysvetlila poslancom  dôvody úprav rozpočtu ZŠ s MŠ 

dňa 31.12.2024. Išlo o úpravu štátnych prostriedkov, zapracovanie transferov a úpravu jednotlivých položiek 

podľa skutočného stavu.  

Uznesenie č. 5/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní berie na vedomie: 

6. V súlade so zákonom č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách Rozpočtové opatrenia ZŠ s MŠ  

Bohdanovce nad Trnavou č. 6/2024  

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,  Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, JUDr. Andrej Adamec, Bc. 

Monika Kovárová, Ing. Tomáš Doboš - 7 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 

Na rokovanie sa dostavila poslankyňa Bc. Monika Kovárová 
 

 

Ad. 9.  Starosta obce informoval poslancov o dianí v obci a žiadostiach, ktoré prišli na obecný úrad. Po 

hĺbkovej kontrole nákladov na elektrickú energiu v TJ Elastik bolo zistené, že je uzavretá nevýhodná zmluva 

s dodávateľom Západoslovenská distribučná, a.s., a preto navrhol poslancom prevzatie nákladov za energiu  

klubu na obec a tým aj zmenu dodávateľa s výhodnejšie nastolenými zmluvnými podmienkami. Poslanci 

návrh schválili. 

Uznesenie č. 3/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní schvaľuje: 

- prebratie  odberného miesta elektrickej energie z TJ Elastik Bohdanovce nad Trnavou, Trhová 269/3, 

Bohdanovce nad Trnavou na Obec Bohdanovce nad Trnavou,  Trhová 268/1, Bohdanovce nad Trnavou   

- zmenu dodávateľa elektrickej energie z firmy Západoslovenská energetika, a.s., Bratislava na firmu Magna 

Energia, a.s. Piešťany.   

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,, Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, Bc. Monika Kovárová, Ing. 

Tomáš Doboš - 6 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 



 

 

Na rokovanie sa dostavil poslanec JUDr. Andrej Adamec 
 

 

Starosta obce už viac krát s poslancami nastolil tému potreby vybudovania zariadenia pre občanov obce, ako 

aj jej návštevníkov, ktoré by garantovalo občerstvovacie služby  počas letnej sezóny na slušnej úrovni 

a zároveň by sa mohlo využívať pri kultúrnych akciách obce. Poslancom navrhol možnosť vybudovania 

obecného bufetu na základe živnostenského oprávnenia.  

Po tomto návrhu sa rozvinula debata medzi poslancami, ktorí sa zaujímali o celkové zabezpečenie návrhu 

vzhľadom na možnosti obecného úradu. Starosta obce ich ubezpečil o tom, že obec je schopná vec doriešiť vo 

vlastnej réžii. 

Uznesenie č. 4/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou schvaľuje podnikateľskú činnosť na základe osvedčenia o živnostenskom 

oprávnení a poveruje starostu obce na zabezpečenie vybavenia živnosti. 

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,  Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, Ing. Tomáš Doboš 

 Bc. Monika Kovárová, JUDr. Andrej Adamec - 7 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 

Starosta obce informoval poslancov o prijatých žiadostiach v zmysle zákona č. 211/2000 o slobodnom 

prístupe k informáciám, ktoré prichádzajú na obec dlhodobo, vždy je na ne riadne odpovedané a zaberajú 

poverenej pracovníčke množstvo času.  Skonštatoval že  je nutné, aby sa tieto podnety prerokovali na komisii 

výstavby a regionálneho rozvoja. Ďalej informoval  o iných záležitostiach, ktoré poslanci vzali na vedomie. 

Uznesenie č. 5/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní berie na vedomie: 

7. Žiadosti a rôzne: 

- žiadosti v zmysle zákona č. 211/2000 o slobodnom prístupe k informáciám 

- zápisnicu z vykonanej kontroly obce vo veci zvereného výkonu štátnej správy na úseku ochrany  

   pred požiarmi 

- oznámenie o zaradení dobrovoľného hasičského zboru obce do kategórie „B“ 

- Novoročný spravodaj obce Bohdanovce nad Trnavou 

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,  Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, JUDr. Andrej Adamec, Bc. 

Monika Kovárová, Ing. Tomáš Doboš - 7 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 

Keďže v termíne do zostavovania Návrhu programu rokovania OZ, a jeho vyvesenia na úradnú tabuľu, bola na 

obecný úrad doručená len zápisnica zo zasadnutia Komisie školstva, mládeže, sociálnych vecí, kultúry a športu zo 

dňa 10.01.2025, bol tento bod programu zahrnutý do časti Žiadosti a rôzne. Do termínu rokovania OZ bola doručená 

i zápisnica Komisie ŽP a ochrany zdravia občanov zo dňa 29.01.2025. Obe zápisnice boli zverejnené a poslancom 

ihneď zaslané formou mailu.  

Uznesenie č. 5/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní berie na vedomie: 

8. Zápisnicu zo zasadnutia: 

- Komisie školstva, mládeže, sociálnych vecí, kultúry a športu zo dňa 10.01.2025 

- Komisie ŽP a ochrany zdravia občanov zo dňa 29.01.2025 

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,  Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, JUDr. Andrej Adamec, Bc. 

Monika Kovárová, Ing. Tomáš Doboš - 7 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 



 

 

Poslanec Miroslav Sučák sa ohradil voči termínu „Trnavská náučná cyklotrasa“, ktorý bol použitý v zápisnici 

Komisie ŽP a ochrany zdravia občanov zo dňa 29.01.2025 a apeloval na predsedu komisie Josefa Filipa Kozoňa, 

aby zápisnicu opravil a  rešpektoval oficiálny názov projektu. 

Poslankyňa Bc. Monika Kovárová informovala o tom, že na zasadnutí Komisie pre pamätihodnosti obce člen 

komisie Boris Janto pútavo podával informácie o histórii obce, navrhla spropagovanie týchto informácií obcou 

a možnosť slávnostného otvárania časovej schránky uloženej v kostole v spojení s  využitím prednášky o histórii 

pre občanov obce. 

Starosta obce ozrejmil, že s členom komisie Borisom Jantom už rokoval, celá vec sa bude riešiť postupne, 

pravdepodobne formou príspevkov v občasníkoch obce. Časové schránky sú v kostole uložené tri – treba pripraviť 

termín a spôsob slávnostného otvorenia. Zároveň informoval o presune obecného pamätníka padlým obetiam  prvej 

a druhej svetovej vojny a o zámere pamätník zreštaurovať.  

Poslanec Miroslav Sučák a starosta obce apelovali na poslancov, aby ich  mandát verejného činiteľa zaväzoval 

k dôstojnému vystupovaniu na verejnosti a zviditeľňovaniu obce v dobrom.  
 

Ad.10.  Starosta obce informoval poslancov v krátkosti o udalostiach, ktoré sa od posledného zasadnutia OZ 

udiali v obci a na ktoré sa  obec pripravuje a to o: 

- uhradení zvyšných financií združeniu ZOMOT za práce naviac v rámci projektu  cyklotrasa 

Bohdanovce nad Trnavou smer Špačince, 

- zrealizovaní inštalácie  informačného panela, spoločnosťou Arriva Trnava na autobusovej zastávke 

v smere do Trnavy, 

- riešení návrhu dopravného značenia na Kopcovej ulici na podnet Bc. Moniky Kovárovej,  

- začatí búracích prác v rámci projektu Dostavba ZŠ, harmonograme prác, dobrej komunikácii so 

stavebným dozorom a ústretovosti riaditeľky ZŠ s MŠ Mgr. Lucie Plaštiakovej, 

- projekte Vodozádržné opatrenia, Trhová ulica – podpísaní zmluvy, práce začnú v mesiacoch február 

a marec, 

- pokračovaní projektu cyklotrasa - výstavba smer na Boleráz - podpísaní zmluvy s dodávateľom, čaká 

sa na podpis zmluvy zo strany   Ministerstva dopravy SR, 

- projekte Triedený zber komunálnych odpadov v obci Bohdanovce nad Trnavou, v hodnote 

 343 213,20 € (spoluúčasť obce  8%) – čakáme na vyhodnotenie, 

- projekte Ihrisko pre každé dieťa, Tehelná ulica, v hodnote 50 000,-€  - čakáme na vyhodnotenie, 

- projekte Kanalizácia na Tehelnej ulici, zahrňuje aj výsadbu zelene v obci - žiadosť je v procese 

prípravy na podanie na Envirofond,  

- projekte  Revitalizácia parku v centre obce -  pracuje na stavebnom povolení a dopĺňaní dožiadania 

projektového zámeru, ktorý bude zaradený do schvaľovania Kooperačnej rady UMR Trnava, 

- projekte Kanalizácia a vodovod na Kopcovej ulici, prebehla kolaudácia, stavba odovzdaná 

spoločnosti Tavos do prevádzky. 

- projekte Kanalizácia na ulici Horný mlyn  - prebieha kolaudácia, 

- doplnení informačných tabúľ v rámci systému ARB v obci – nasmerovanie na podnikateľské 

subjekty a cyklotrasu,  

- pojednávaní na Okresnom súde v Trnave vo veci pojednávania s firmou PEJB ohľadom nedodržania 

zmluvných podmienok pri projekte Kanalizácia Družstevná ulica, 

- odsúhlasení dotácie  poskytnutej Úradom vlády SR vo výške 10 000,- € na odklimatizovanie 

kultúrneho domu, 

- premiestnení a zväčšení kapacity výdajného boxu firmy Packeta a očakávaní montáže výdajného 

boxu Balíkovo. 

Uznesenie č. 5/2025 

OZ v Bohdanovciach nad Trnavou po prerokovaní berie na vedomie: 

9. Informácie starostu obce. 

Hlasovanie: 

- za: Josef Filip Kozoň, Ivan Palšovič,  Miroslav  Nádaský, Miroslav Sučák, JUDr. Andrej Adamec, Bc. 

Monika Kovárová, Ing. Tomáš Doboš - 7 

- proti: 0 

- zdržal sa: 0 

- nehlasoval:0 

 



 

Ad.11. Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Miroslav Sučák       ................................................. 

 

 

 

Miroslav Nádaský      ................................................. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Ivan Bočko 

        starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Elena Marešová                         Bohdanovce nad Trnavou 07. 02. 2025 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


